
Vragen Bianca Niesen (Rijswijks Belang) over raadsvoorstel GREX Sion-‘t Haantje 
 
 
Hierbij alvast de vragen voor agendapunt 10 voor forum Stad van a.s.  
 
(Dit betekent dat het merendeel van de in november gepresenteerde keuzemogelijkheden, als 
onderdeel van het actieplan en de brede beschouwing om het nadelig resultaat de komende jaren te 
beperken, (nog) niet worden verwerkt.) 
 
Daarbij valt te denken aan het bijstellen van de verhouding tussen:  
 uitgeefbaar en openbaar gebied. 
- wat is het verschil tussen beide? 
 
het optimaliseren van de openbare ruimte, het gebruik maken van de wijzigingsbevoegdheid 
om te bouwen in het Wilhelminapark. 
- waar wordt aan gedacht als het gaat om bouwen in het Wilhelminapark? 
 
het verder verlagen van parkeernormen en het terugschroeven van duurzaamheidsambities. 
- wat zijn de parkeernormen nu?  
- waar denken we aan bij het terugschroeven van duurzaamheidsambities. 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Bianca Niesen  
Raadslid  

 


